

65	Referate	65	Reviews
66	Kurzreferate	66	Short Reviews
103	Aktuelles	103	News
103	Preise	103	Prizes
105	Aus der Literatur	105	From the Literature
112	Termine	112	Memo Books
<hr/>			
71	Editorial	71	Editorial
71	Das Fachgebiet Physikalische Medizin und Rehabilitation <i>U. Smolenski</i>	71	The subject Physical Medicine and Rehabilitation <i>U. Smolenski</i>
73	Wissenschaft und Forschung	73	Science and Research
73	Koordinationstraining bei Pflegepersonal mit Rückenschmerzen <i>R. Schwesig, K. Müller, S. Leuchte, D. Riede</i>	73	Coordinative training of nursing staff with back pain <i>R. Schwesig, K. Müller, S. Leuchte, D. Riede</i>
83	Wechselwirkungen zwischen dem temporomandibulären und kraniozervikalen System bei Funktionserkrankungen des Kauorgans <i>M. Stiesch-Scholz, H. Tschernitschek, M. Fink</i>	83	Correlations between the temporomandibular and the craniocervical system in patients with temporomandibular disorders <i>M. Stiesch-Scholz, H. Tschernitschek, M. Fink</i>
89	Die Behandlung der Neurodermitis an Nord- und Ostsee: verwendete Therapien und Quantifizierung der Befundbesserung – Eine multizentrische Studie <i>V. Harms, N. Buhles, R. Fölster-Holst, S. Gonda, D. Kiosz, H. Schuh, C. Stick</i>	89	Therapy of atopic dermatitis at the seaside of the North Sea and Baltic Sea: therapeutic methods and quantification of the effect – A multicenter study <i>V. Harms, N. Buhles, R. Fölster-Holst, S. Gonda, D. Kiosz, H. Schuh, C. Stick</i>
95	Aus der Praxis	95	Report from Practice
95	Vergleich der physischen Beanspruchungen durch Gehen am Strand und auf einem windgeschützten, befestigten Weg <i>C. Stick, M. Mende</i>	95	Comparison of physical strain during walking on a sandy beach and on an asphalt path sheltered from the wind <i>C. Stick, M. Mende</i>
102	Erratum	102	Erratum